


产品认证
Product Certification



Company Profile

Shenzhen Aiopc Technology Co., Ltd was established in the year 2004, 
the company comprises Shenzhen Jinfeng Digital Communications 
Limited and the Hong Kong Aiopc Science  Technology Co., Ltd.. Paid-
up registered capital of 5 million yuan. Located in a beautiful 
environment of the Shenzhen Hui Technology Park, it is a government-
certified high-tech enterprises. In support of their efforts and the parent 
company and its subsidcompany began the development of the production 
of one PC, LCD monitors, LCD TV, building advertising, vertical 
advertising machine, touch kiosk, LCD computer integrated machine, 
kiosk, LCD TV-One PC and touch-screen TV One PC (ie interactive 
touch LCD TV PC whiteboard machine).iaries under the seven branches, 
it has now developed into a well-known computer machine development 
and manufacturing enterprises. In 2010 a wholly owned subsidiary in 
Hong Kong. Starting in 2008, the

深圳市艾欧宝科技有限公司成立于公元2004年，公司名下含有深圳
市金峰数码通讯有限公司和香港艾欧宝科技有限公司。注册资金实
收500万元。坐落在环境优美的深圳辉业科技园，是政府认证的高
科技企业。公司在自身努力和母公司及其下属7个分公司的大力支持
下，现在已经发展成为国内外知名的电脑一体机研发和生产制造企
业。2010年成立全资香港分公司。 从2008年开始，公司开始研发
生产电脑一体机，液晶显示器，液晶电视，楼宇广告机，立式广告
机，触摸查询机，液晶电脑一体机，kiosk,液晶电视电脑一体机和
触摸屏电视电脑一体机（即交互式触摸液晶电视电脑电子白板一体
机）。

公司简介



企业实拍
Enterprises real shot



主要产品概述
Main product description

公司主要生产电脑一体机，触摸一体机，媒体广告机，自
助查询机,触摸POS机等，艾欧宝旗下产品结合自主生产研发设计
等优势，目前具备可定制化技术，可以根据客户的需要定制产品功
能和外观等，因为拥有专业的技术团队，目前艾欧宝在行业内享有
很高的声誉。

• 电脑一体机
电脑一体机将主机部分、显示器部分整合到一起的新形态电脑，该产品的创新在于内部元

件的高度集成。随着无线技术的发展，电脑一体机的键盘、鼠标与显示器可实现无线链接，机器只有一
根电源线。

因为高度集成化，电脑一体机被越来越多的领域所应用，目前主要适用于家庭，办公，教
学，等场所。

• 触摸一体机
触摸一体机是在电脑一体机的基础上，增加了触摸屏，实现输入功能。作为一种输入设备，

所采用的触摸屏具有坚固耐用、反应速度快、节省空间、易于交流等许多优点。用户只要用手指轻轻的
触摸机器屏幕就可以很快的得到自己想要的信息，从而使人机交互更为直截了当。

触摸一体机主要应用于商业推广演示，教育教学，多媒体互动教学，自助查询等。

• 媒体广告机
广告机是新一代的智能设备，通过终端软件控制、网络信息传输和多媒体终端显示

构成一个完整的广告播控系统，并通过图片、文字、视频、小插件（天气、汇率等）等多媒体
素材进行广告宣传。广告机最初的构想是将广告变被动为主动，所以广告机的互动性使得它具
备很多公共服务功能，并以此来吸引顾客主动浏览广告。

所以，广告机诞生之初的使命就是改变广告被动传播的模式，通过互动的方式吸引
顾客主动浏览广告。而广告机的发展方向也是一直在延续这个使命：智能交互、公共服务、娱

乐互动等。
• 自助查询机

查询机是集先进的触摸屏、主板、内存、硬盘、显卡等电子元器件组成，与传统PC机的工
作原理并无二致。根据触摸屏屏体的大小并配合软件可实现如公众信息查询、广告展示、媒体互动、会
议内容展示、线下体验店商品展示等，如配合指纹仪、扫描仪、读卡器、微型打印机等外设，可实现指
纹考勤、刷卡、打印等特定需求。一般区别于电子白板，可实现的功能更多。

查询机正逐渐运用于我们日常生活工作的各个方面。如在营业大厅、邮政业务大厅、税务征收大厅、城
市街头（的城市信息查询）、办公大楼、机场、车站、银行、博物馆、图书馆、展览会、医院、宾馆酒
店等许多场合我们都可以见到查询机。

• 触摸POS机
触摸POS一体机也是属于POS机分类的一种，它不需要借助键盘或鼠标等输入设备来操作，

完全通过触摸输入来完成。它就是在显示器表面安装一块触摸屏，可以接收触控等输入讯号的感应，通
过内部电路转换成相应信号后由内置软件系统做出界面反应，可以很好代替传统的机械式的面板按钮和
键盘鼠标操作。

餐饮业：酒店、饭店、快餐店、咖啡店、面包、糕点店

零售业：商业街、精品店、百货店、化妆品店、高级理发店

休闲娱乐业：桑拿、水会、夜总会、主题游乐园、赌场、彩票出售点

商务业：停车场、旅馆、航空、地铁、车站、码头的端点信息管理



Company mainly produces computer integrated machine, touch 
one machine, media advertising, self-service kiosks, touch POS 
machines, Aiopc products combine independent production design and 
other advantages, with customizable technology, according to the needs 
of customers customized products function and appearance, because they 
have a professional technical team, Aiopccurrently enjoys a high 
reputation in the industry.

• All in one PC
All in one PC will integrate host part of the display portion together to form a new computer, this 

innovative product is a high degree of integration of the internal components. With the development of 
wireless technology, One PC keyboard, mouse and monitor can be wireless link, the machine is only one 
power cord.
Because the highly integrated, one PC to be more and more application areas, mainly for home, office, 
teaching, and other places.

• Touch all in one pc 
Touch all in one pc is based on one PC, increasing the touch screen function as an input. As an 

input device, used by touch-screen with a durable, fast response, space-saving, easy-to-many advantages 
exchanges. As long as the user's fingers gently touch the screen machine can quickly get the information they 
want, thus making the interaction more straightforward machine.
Touch one machine is mainly used in business promotion presentations, education, multimedia interactive 
teaching, self inquiry.

• Media advertising
Advertising machine is a new generation of smart devices, software control through the terminal, 

network and multimedia information transmission terminal display to form a complete advertising 
Broadcasting System, and through pictures, text, video, widgets (weather, exchange rates, etc.) and other 
multimedia creatives advertising. The initial idea of ​​advertising is to change from passive to active advertising, 
interactive advertising machine so that it has a lot of public services, and in order to attract the customer to 
view ads.
Therefore, the advertising was born at the beginning of the mission is to change the mode of propagation of 
passive advertising, interactive way to attract customer to view ads. The development direction of advertising 
also has been a continuation of this mission: intelligent interaction, public services, interactive entertainment 
and so on.

• Self-service kiosks
Discover advanced machine is a touch screen, motherboard, memory, hard drives, graphics cards 

and other electronic components of the composition, with the traditional PC, works no different. Depending 
on the size of the touch screen in the body and can be achieved with software such as public information 
inquiries, advertising display, interactive media, content presentation meeting, experience the next line store 
merchandise display, etc., such as with the fingerprint, scanner, card reader, micro-printer endures provided, 
enabling fingerprint time and attendance, credit card, print and other specific needs. Usually distinguished 
whiteboard, enabling more features.
Kiosk is gradually applied to all aspects of our daily life and work. As business hall, hall postal services, tax 
collection hall, city streets (city information query), office buildings, airports, railway stations, banks, 
museums, libraries, exhibitions, hospitals, hotels and many other occasions, we can see to check machine.

• Touch POS machine
Touch POS machine POS machines also belongs to the classification, it does not need help of a 

keyboard or mouse input device to operate exclusively through a touch input to complete. It is to install a 
touch screen display surface, touch, etc. can receive input signals induced by the internal circuit is converted 
into a corresponding signal to make the interfacial reaction by an internal software system can be well replace 
the traditional mechanical panel buttons and keyboard and mouse operating.
Catering industry: hotels, restaurants, fast food outlets, coffee shops, bakery, pastry shop
Retail: commercial streets, boutiques, department stores, cosmetic stores, senior barbershop
Leisure and entertainment: sauna, water will, nightclubs, theme parks, casinos, lottery point of sale
Business sector: parking, hotels, aviation, subways, railway stations, docks endpoint information management



产品应用领域
Product application areas















LCD 面板
Display panel

尺寸(Size): 18.5”/21.5”/23.6”/27”

分辨率(Resolution): 1920*1080

视角(Viewing Angle): 89/89/89/89

色彩(Color): True color 16.7M million

寿命(Lamp life): ≥50000 hours

储存温度(Storage temperature): -20℃～60℃

工作温度(Working temperature): 0℃～40℃

响应时间(Response time): 6ms

触摸屏
Touch sreen
（Optional）

触摸类型(Touch type): Capacitive Touch

触摸分辨率(Touch Resolution): 32768*32768

触摸点数(Touch Points): Ten points

透光(Transmittance ): ≥98%

响应时间(Reaction time): 1.5ms

电脑
PC

主板(Motherboard) HM67 H81 (1150 PIN)

处理器(CPU) J1900/I3-3217U/I5-3317U/I7-3517U i3/i5/i7 （1150 pin）

内存(Memory) 2/4/8/16 GB 2/4/8/16/32GB

硬盘(Hard disk) HDD/SSD HDD/SSD

显卡(Graphics) HD4000 HD4600

系统(OS) Linux/XP/WIN7/WIN8.1/WIN 10 Linux/XP/WIN7/WIN8.1/WIN 10

摄像头(Camera) Built 120 pixels Built 120 pixels

无线网(WIFI) Built-in WIFI Built-in WIFI

喇叭(Speaker) Buit-in 5W*2 Buit-in 5W*2

其他接口(Other interfaces)
VGA/HDMI/USB2.0*4/USB3.0*2/
RJ45/3.5mmAudio input and output

VGA/HDMI/USB2.0*4/USB3.0*2/
RJ45/3.5mmAudio input and output

电脑一体机
All in one pc 

台式电脑触摸一体机
Desktop touch all in one pc 



落地电脑触摸一体机
Floor standing touch all in one pc 

LCD 面板
Display panel

尺寸(Size): 18.5”/21.5”/23.6”/27”/32”/42”/47”/55”/65”/84”

分辨率(Resolution): 1920*1080

视角(Viewing Angle): 89/89/89/89

色彩(Color): True color 16.7M million

寿命(Lamp life): ≥50000 hours

储存温度(Storage temperature): -20℃～60℃

工作温度(Working temperature): 0℃～40℃

响应时间(Response time): 6ms

触摸屏
Touch sreen
（Optional）

触摸类型(Touch type): 红外触摸（IR Touch） 电容触摸（Capacitive Touch）

触摸分辨率(Touch Resolution): 4096*4096 32768*32768

触摸点数(Touch Points): four points Ten points

透光(Transmittance ): ≥95% ≥98%

响应时间(Reaction time): 3ms 1.5ms

电脑
PC

主板(Motherboard) HM67 H81 (1150 PIN)

处理器(CPU) J1900/I3-3217U/I5-3317U/I7-3517U i3/i5/i7 （1150 pin）

内存(Memory) 2/4/8/16 GB 2/4/8/16/32GB

硬盘(Hard disk) HDD/SSD HDD/SSD

显卡(Graphics) HD4000 HD4600

系统(OS) Linux/XP/WIN7/WIN8.1/WIN 10 Linux/XP/WIN7/WIN8.1/WIN 10

摄像头(Camera) Built 120 pixels Built 120 pixels

无线网(WIFI) Built-in WIFI Built-in WIFI

喇叭(Speaker) Buit-in 5W*2 Buit-in 5W*2

其他接口(Other interfaces)
VGA/HDMI/USB2.0*4/USB3.0*2/
RJ45/3.5mmAudio input and output

VGA/HDMI/USB2.0*4/USB3.0*2/
RJ45/3.5mmAudio input and output



壁挂触摸一体机
Wall hanging touch all in one pc 

LCD 面板
Display panel

尺寸(Size): 18.5”/21.5”/23.6”/27”/32”/42”/47”/55”/65”/84”

分辨率(Resolution): 1920*1080

视角(Viewing Angle): 89/89/89/89

色彩(Color): True color 16.7M million

寿命(Lamp life): ≥50000 hours

储存温度(Storage temperature): -20℃～60℃

工作温度(Working temperature): 0℃～40℃

响应时间(Response time): 6ms

触摸屏
Touch sreen

触摸类型(Touch type): 红外触摸（IR Touch） 电容触摸（Capacitive Touch）

触摸分辨率(Touch Resolution): 4096*4096 32768*32768

触摸点数(Touch Points): four points Ten points

透光(Transmittance ): ≥95% ≥98%

响应时间(Reaction time): 3ms 1.5ms

电脑
PC

主板(Motherboard) HM67 H81 (1150 PIN)

处理器(CPU) J1900/I3-3217U/I5-3317U/I7-3517U i3/i5/i7 （1150 pin）

内存(Memory) 2/4/8/16 GB 2/4/8/16/32GB

硬盘(Hard disk) HDD/SSD HDD/SSD

显卡(Graphics) HD4000 HD4600

系统(OS) Linux/XP/WIN7/WIN8.1/WIN 10 Linux/XP/WIN7/WIN8.1/WIN 10

摄像头(Camera) Built 120 pixels Built 120 pixels

无线网(WIFI) Built-in WIFI Built-in WIFI

喇叭(Speaker) Buit-in 5W*2 Buit-in 5W*2

其他接口(Other interfaces)
VGA/HDMI/USB2.0*4/USB3.0*2/
RJ45/3.5mmAudio input and output

VGA/HDMI/USB2.0*4/USB3.0*2/
RJ45/3.5mmAudio input and output



媒体广告投放宣传
Media advertising publicize

单机版广告机
Single version



网络版广告机
Network version advertising player 

CPU A20/RK 3188 Inter/AMD

内存RAM 1/2GB (Optional) 2/4/8/16/32 GB (optional)

存储Storage 4/8/16GB( Optional) HDD/SSD

网络支持Network Ethernet/WIFI/3G Ethernet/WIFI/3G

视频支持Video Format WMV/AVI/FLV/RM/RMVB/MPEG/TS/MP4 WMV/AVI/FLV/RM/RMVB/MPEG/TS/MP4

图片支持Image Format BMP/JPEG/PNG/GIF BMP/JPEG/PNG/GIF

接口 I/O Usb2.0*2/HDMI/VGA/RJ-45/SD/TF Usb2.0*2/HDMI/VGA/RJ-45/SD/TF

触摸Touch Screen
电容 / 红外 IR Touch/Capacitive Touch
（optional）

电 容 / 红 外 IR Touch/Capacitive Touch
（optional）



自助查询一体机
Self-service kiosks

项目Item 参数information 安卓android 电脑PC

Size尺寸 15”/17“19”/21.5”/42”/47” 15”/17“19”/21.5”/42”/47”

LCD
屏幕

Display ratio 5：4/16:9 5：4/16:9

Resolution 1280*1024/1920*1080 1280*1024/1920*1080

Contrast 1000:1 1000:1

Brightness 380cd / m2 380cd / m2

Viewing angle Left 176 ° / Right 176 ° Left 176 ° / Right 176 °

Panel Life Expectancy ≥50000Hours ≥50000Hours

Touch screen
触摸屏

Touch type: IR touch IR touch

Touch Resolution: 4096*4096 4096*4096

Touch Points: Single-touch Single-touch

Transmittance : ≥95% ≥95%

Reaction time: 3ms 3ms

Motherboard information
主板

CPU Rk 3188  Quad-Core   1.8GHz Intel    J1900 1.8GHz

HDD 8GB 32GB    SSD

Memory 1GB DDRIII 1333GHz/2 GB

Graphic Card MaLI-400 mp4 Intel HD Graphics 4000

Network RJ45/wifi RJ45/WIFI

OS Android4.4.2 win7/win8/win10

Port Input/Output COM port*3 ,HDMI ,RJ-45 network *1 ,USB(2.0)*4 ,Audio output *1,Microphone in *1

Other

其他
客户定制（外观，功能等）Customized (appearance, functions, etc.)



触摸POS机
Touch POS machine

项目Item 参数information 安卓android 电脑PC

Size尺寸 15”/17" 15”/17''

LCD
屏幕

Display ratio 5：4 5：4

Resolution 1280*1024 1280*1024

Contrast 1000:1 1000:1

Brightness 380cd / m2 380cd / m2

Viewing angle Left 176 ° / Right 176 ° Left 176 ° / Right 176 °

Panel Life Expectancy ≥50000Hours ≥50000Hours

Touch screen
触摸屏

Touch type: IR touch IR touch

Touch Resolution: 4096*4096 4096*4096

Touch Points: Single-touch Single-touch

Transmittance : ≥95% ≥95%

Reaction time: 3ms 3ms

Motherboard information
主板

CPU Rk 3188  Quad-Core   1.8GHz Intel    J1900 1.8GHz

HDD 8GB 32GB    SSD

Memory 1GB DDRIII 1333GHz/2 GB

Graphic Card MaLI-400 mp4 Intel HD Graphics 4000

Network RJ45/wifi RJ45/WIFI

OS Android4.4.2 win7/win8/win10

Port Input/Output COM port*3 ,HDMI ,RJ-45 network *1 ,USB(2.0)*4 ,Audio output *1,Microphone in *1



• 1.交期：3-35天，具体时间根据需求量确定

• 2.付款方式：银行转账或现金，生产前预付30%定金，发货前付清全款

• 3.保质期：本公司产品一律保修3年，第一年免费维护，包含配件的更换和维
修；第二三年仅收取配件费。

• 4.报价有效期：5天

• 5. 客户定制产品需要增加样品费用，批量订购退还样品差价。

• 6.偏远地区含海外区域售后，公司会远程指导客户处理售后问题，或者委派当
地技术人员上门协助处理售后问题。

• 7.如遇到难处理售后问题，采取返厂维修。

• 1. Delivery time: 3-35 days, the specific time is determined according to demand

• 2. Payment: cash or bank transfer, 30% deposit before production, full payment 
before shipment

• 3. Shelf life: The company's products are 3-year warranty, first year free maintenance, 
including parts replacement and maintenance; the second year only charge 
accessories fee.

• 4. The offer is valid: 5 days

• 5. custom products need to increase the cost of the sample, the sample quantities 
refund the difference.

• 6. remote areas including overseas region of sale, the company will deal with remote 
guidance client sale problems, or appoint a local site technical staff to help deal with 
after-sale problems.

• 7. The sale encountered intractable problems, take Depot Repair.




